
 MR vergadering 6 februari 2025 
 16:00-17:30 

Locatie: in de bibliotheek 
Cherelle, Brenda, Els, Nikki, Kim, Marloes, Jeroen, Mijke en Leonie (vanaf half 5) 

Aanwezig:  MR leden: Nikki, Cherelle, Brenda, Mijke, Jeroen, Kim 
Toehoorder: Leonie (gedeeltelijk) 
Notulist: Brenda 

Afwezig:  Els, Marloes 

Punten 
 

Afspraken 
Aantekeningen van Mijke over cultuurplan nog naar Lee of aanvullen in 
de notulen.  

Vaststellen vorige notulen  
(de notulen van 24-01) 
 
Vorige notulen op de schoolsite 
(de notulen van 24-01) 

Dit is al wel/niet met het team gedeeld.        
 
Is dit gelukt?  
Nog niet 

Actiepunten vorige notulen 
 

Is dit gelukt?  
 
Leden die de MR-cursus hebben gevolgd; hoe ging het? 
Cursus was nuttig. Waren een paar punten die we nog moeten 
bespreken over bijv. Instemmingsrecht. Dit zetten we op de volgende 
agenda (Els had input, is nu afwezig) 
 

Cultuurbeleidsplan 
 

Lee- Ann is de coördinator. Zij volgt de opleiding voor cultuur- 
coördinator.  
Opmerkingen bij het gelezen beleidsplan: 
Het is een vrij algemeen plan. 
Wie wat, wanneer doet is redelijk vrijblijvend.  
De uren (het aantal) staan wel vast in de weekplanning.  
Is de verdeling van het aanbod dan wel goed? Hoe zit het met het 
budget, hoe wordt dat verdeeld? Hoe zit het met de bussen. Zonde als 
er bussen over blijven.  
Kan ouderparticipatie ook nog een rol spelen in het aanbod (creatieve 
ouders?)  
Meer aan de thema’s ophangen? 
 
Goed om het plan weer eens kritisch te bekijken. Het plan is niet meer 
actueel. 

 
Een leerkracht/ ouder nodig die Lee daarin ondersteunt?  

 
Lee krijgt op de opleiding juist hulp inzake het beleidsplan 
Cultuur. Zodat we dit gelijk kunnen toepassen op ons eigen 
beleidsplan.  
 
 
 
 

Verkeerssituatie nieuwe school 
Inbreng van Mijke 
 

Er is een nieuwe oversteek -plaats gekomen bij het hoekje van de basic-
fit, dit levert echter meer gevaarlijke situaties op. Vooral voor de 
kinderen die met de fiets komen. Het is een te smalle oversteek/ 
wachtplaats en er rijden veel vrachtwagens. Mijke heeft al met de 
gebiedsmakelaar (Naoemi Smit) contact proberen op te nemen.  

 
Leonie gaat het ook weer melden. Vragen om verkeersregelaars levert 



meestal ook niets op. (niet genoeg mankracht) 
  

Tommy Tomato  Hoe beviel de eerste proeflunch op 27 januari? 
De reacties zijn overwegend positief. Het was goed geregeld. Alles 
stond netjes klaar. Hoe de kinderen het ontvingen wisselt per klas.  
Er zijn een aantal kritische mails binnen gekomen, bijvoorbeeld over 
het plastic/duurzaamheid, de kosten. 

Leonie sluit aan om 16.30uur   

Begroting 
 

Er zijn veel ‘overige’ kosten. Dit zegt ons niet zoveel. Leonie heeft dit 
wel allemaal gespecificeerd. Wij hebben een korte samenvatting 
gehad. Het belangrijkst is dat je een positieve begroting houdt. We 
hebben op dit moment een mooie positieve begroting. Dit is ook nodig 
voor onvoorziene kosten.  
 
De inkomsten van de ouderbijdrage staan er niet op, dit gaat ook niet 
via de Asko, dit zijn gelden rechtstreeks voor de school. 

  
Vanaf 1 december 2024 is het schoolgebouw eigendom van de Asko 
geworden, voorheen was het van de gemeente en komen de kosten 
van energie en schoonmaak voor eigen rekening. Het budget dat we 
daarvoor krijgen van het rijk mogen we daarentegen ook zelf besteden. 
Bewust omgaan met energie kan dus bezuinigingen opleveren. 
 
De gymzaal is nog wel in bezit van de gemeente. Daar hoeven wij bijv. 
ook de schoonmaakkosten niet voor te betalen.  
 

Nieuwbouw 
(informeren)  

Hoe staat het ermee? 
Momenteel zijn we druk bezig met het schoolplein. De planning is 1 
september 2025 de eerste paal, december 2026 oplevering. Of we dit 
echt gaan halen is nog maar de vraag.  
Het Definitief Ontwerp is nu goedgekeurd.  

Klachtencommissie 
(informeren) 

Zijn er nog klachten geweest bij de klachtencommissie? Nee 
Er is een individuele vraag geweest van een ouder. Deze ouder had 
gevraagd of het iets voor de MR was maar dat was niet zo. Het is wel 
heel even kort besproken. Directie heeft het verder opgepakt.  

Informatie personeel 
(informeren) 

 

Overige punten voor de volgende 
vergadering: 

-Teldatum leerlingen 1 februari: 593 leerlingen 
-Jaarrekening (reserve-overzicht) 

Rondvraag:   

 
 

Volgende teamvergadering is op donderdag 13 maart 16.00uur, lokaal 6A (Nikki)/bibliotheek 

MR bijeenkomst 1: donderdag 17 okt 
MR bijeenkomst 2: donderdag 14 nov 
MR bijeenkomst 3: donderdag 9 jan 
MR bijeenkomst 4: donderdag 6 feb 
MR bijeenkomst 5: donderdag13 mrt 
MR bijeenkomst 6: donderdag 15 mei 
MR bijeenkomst 7: donderdag 19 jun 


